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状 态 栏
Ÿ 设备屏幕顶部显示有关设备的一些状态信息，如

WIFI网络状态、电量、蓝牙、等状态信息。

主 要 功 能 介 绍 ：
语 音 识 别
Ÿ 长按设备上的语音输入按钮(A语音按钮对应首页左

侧语言，B语音按钮对应首页右侧语言)进入语音识别

状态。

Ÿ 翻译首页顶部点击语言按钮进入语言选择列表。

Ÿ 点选所需要的源语言\目标语言选项即可。

Ÿ 列表显示出语音翻译的文本记录，翻译记录过多时

上下滑动页面可查看翻译记录翻译机处于离线状态，

翻译自动切换成离线翻译。

Ÿ 松手后语音自动识别解析，同时自动翻译成所设置

的 目 标 语 言 并 语 音 播 报 (语 音 播 报 模 式 根 据 设 置 而

定)。

需要在有网络情况下进行:
Ÿ 支持多人（上限3000）浏览器/聊天应用扫码。

Ÿ 扫码进入聊天界面选择需要的语言选项。

Ÿ 退出后需要重新扫码进行翻译。

速 聊 畅 译

设 置

Ÿ 播报模式：可供选择自动播报和手动播报模式，选手动

插报模式时翻译结果则需要手动点击才能语音。

Ÿ 系统语言：进入选择设备使用的语言界面

Ÿ 显示：进入后可以设置休眠时间,可以选择30s,1分

钟,3分钟,永不灭屏4种方式。

Ÿ 清空数据：将设备恢复到原始状态(删除设备上的用户

数据，操作不可逆)。

Ÿ 蓝牙：配置连接蓝牙设备。

Ÿ W I FI设置：配置设备的WIFI网络。

Ÿ 日期和时间：自动设置和手动设置时间两种方式。

Ÿ 关于设备：查看当前使用的设备名称、版本号、版权等

信息。

在 线 升 级
  当有新版本升级时，用户使用过程中切换语言/重启时

或者24小时后会自动检测新版本，支持各种网络环境升

级。
远 程 翻 译

需要在有网络情况下进行：
Ÿ 支持1分钟内超快AI翻译。

同 声 传 译

离 线 翻 译

Ÿ 先要离线包下载，在有网络情况下进行初始化。

Ÿ 目前支持 17个国家(地区)语言间的实时互译(随着

版本更新会有变化)。

Ÿ 使用方法与在线翻译相同。

智 能 录 音
Ÿ 目标语言仅支持离线翻译语种，时长60分钟。

Ÿ 点击左下角语言切换图标查看原文\译文。

Ÿ 录音过程中点击红色停止图标，选择保存文件。

Ÿ 点击右上角按钮，可以调入录音文件查看。

Ÿ 录音文字保存位置：插入电脑——点选Recording 

Translation文件夹。

Ÿ 右上角选择语言目标语种，翻译语种。

拍 照 翻 译

Ÿ 调整识别范围进行选择，

语言选择；

Ÿ 拍照翻译首页顶部点击语言按钮进入语言选择列

表,点选所需要的源语言\目标语言选项即可。

Ÿ 识别后显示翻译结果。

Ÿ 对着需要翻译的图文点击屏幕进行对焦，

拍照翻译：

加入多人互聊：

◆主动创建多人互聊[前提条件：设备未加入任何互

聊)。

◆成员管理：

Ÿ 点击右上角按钮,选择成员管理选项

Ÿ 点击退出互译,可以退出多人互译

Ÿ 点击成员列表右侧的X号,可以实现成员管理

◆语言选择：

Ÿ 右上角点选语言选项，

Ÿ 扫码或者输入设备号添加组员。

Ÿ 选择你所需的语言即可。

Ÿ 进 入 后 分 享 二 维 码 或 ID号 给 其 他 人 进 行 组 建 群

聊，或者扫码进入群聊。

◆高级设置；

Ÿ 点击右上角按钮,选择语言选择选项

无 线 网 络 环 境 

Ÿ 打开无线网络开关。选择需要连接的无线网络，输
入密码进行连接。

Ÿ 需要在设备开机后，连接无线网络

Ÿ 通过菜单“设置”-“WIFI”进行无线网络的配置。

快速操作指南：
首先非常感谢您使用本公司产品!
本设备支持无线网络联网方式，请您根据当前实际使用

环境选择联网方式

设 备 充 电
Ÿ 在电量不足的状态下，可能无法使用设备的部分功

能。电池电量低于 3.4V时设备自动关机。此时需要给

设备充电才能继续使用。
Ÿ 开机状态下给设备充电时，屏幕右上角电池图标有
“闪电”标志。
Ÿ 充电完成后显示满载电池电量图标。

设 备 开 机 和 关 机 
Ÿ 开机：长按设备左侧电源键，直至屏幕显示开机画

面。设备初始化需要一定的时间，请耐心等待。

Ÿ 关机：长按设备左侧电源键，弹出对话框，点选关

机选项即可关闭设备。

开 启 和 关 闭 屏 幕
手动关闭或开启屏幕：

Ÿ 亮屏时短按左侧电源键即可关闭屏幕。

Ÿ 在系统设置的休眠时间内对设备无任何操作时，设

备将自动关闭屏幕显示。

Ÿ 短按电源键即可点亮屏幕。

自动关闭屏幕：

Ÿ 灭屏时短按左侧电源键即可点亮屏幕。

主 屏 幕
Ÿ 设备的主屏幕为该设备的主要功能入口，共有18个

操作选项：语音翻译、离线翻译、拍照翻译、同声传

译、速聊畅译、远程翻译、输入翻译、智能录音、跟

读 、收 藏 、CHATGPT、AI助 手 、汇 率 换 算 、单 位 换

算、离线包管理、计算器、秒表、设置。

Ÿ 点击后进入相应的功能

语 音 翻 译
Ÿ 目前支持 138个国家(地区)语言间的实时互译(随

着版本更新会有变化)。
Ÿ 翻译首页顶部点击语言按钮进入语言选择列表。

Ÿ 点选所需要的源语言\目标语言选项即可。

Ÿ 按住A键或者B键进行语音识别即可。

Ÿ 退出后需要重新扫码进行翻译。

Ÿ 支 持 浏 览 器 /聊 天 应 用 扫 码 ，手 机 端 同 步 显 示 内

容，并下载保存用于数据编辑。

Ÿ 点击空白区域输入文字，同步出现所需译文。

Ÿ 内置谷歌输入法；

Ÿ 点击下载安装所需语音的键盘；

输 入 翻 译

实 用 小 工 具

Ÿ 跟 读 、收 藏 、CHATGPT（需 自 行 缴 费 ）、AI助 手

（仅限中国地区）、汇率换算、单位换算、离线包管

理、计算器、秒表。

Ÿ 以下为实用工具，包含学习，计算等；

智 能 翻 译 机

用 户 使 用 手 册

主按键说明：

Type-C 接口

电源键

音量键

返回键

B 键A 键

音量键：

  返回键：

Type-C插孔：

电源键：

  A键B键：对应显示界面的左侧&右侧翻译语言

短按返回上个操作

短按锁屏\唤醒屏幕， 长按关机\开机

上下调节音量+-

链接Type-C数据线\充电

上滑动屏幕解锁

STATUS BAR
  The top of the device screen displays some status information 
about the device, such as WIFI network status, battery level, 

Main functions:
SPEECH RECOGNITION

Ÿ After releasing the button, the voice will be automatically 
recognized and analyzed, and translated into the set target 
language for voice broadcasting (the voice broadcasting mode 
depends on the settings).
Ÿ The list displays the text records of voice translation. When 
there are too many translation records, swipe up and down the 
page to view the translation records. If the translation machine 
is offline, the translation will automatically switch to offline 
translation.
Ÿ Click the language button at the top of the translation 
homepage to enter the language selection list.

Ÿ Long press the voice input button on the device (A voice 
button corresponds to the language on the left side of the 
homepage, B voice button corresponds to the language on the 
right side of the homepage) to enter the voice recognition 
mode.

Ÿ Support scanning codes for multiple people (up to 3000) in 
browsers/chat applications.
Ÿ Scan the code to enter the chat interface and select the 
desired language option.
Ÿ After exiting, you need to scan the code again for translation

Ÿ It needs to be done with network access:

QUICK CHAT TRANSLATION

ONLINE UPGRADE

Ÿ Recording text storage location: Insert into the computer - 
click on the Recording Translation folder.

Ÿ Click the button in the upper right corner to import the 
recording file for viewing.

Ÿ During the recording process, click on the red stop icon and 
select save file.

PRACTICAL TOOLS
Ÿ The fol lowing are pract ical tools, including learning, 
calculation, etc;
Ÿ Follow reading, bookmarking, CHATGPT (self payment 
required), AI assistant (only available in China), exchange rate 
conversion, unit conversion, offline package management, 
calculator, stopwatch.

REMOTE TRANSLATION

Ÿ It needs to be done with network access:
Ÿ Supports ultra fast AI translation within 1 minute.

Ÿ Support browser/chat application scanning, synchronous 
display of content on mobile devices, and downloading and 
saving for data editing.

Ÿ Press and hold the A or B key for voice recognition.
Ÿ After exiting, you need to scan the code again for translation.

SIMULTANEOUS INTERPRETATION

OFFLINE TRANSLATION
Ÿ It currently supports real-time translation between languages 
in 21 countries (regions) (changes with version updates). 
Ÿ The package must be downloaded offline first, and initialized 
when there is a network. 

INTELLIGENT RECORDING

Ÿ Select the target language and translation language in the 
upper right corner.
Ÿ Click on the language switching icon in the bottom left corner 
to view the original text/translation.

Ÿ The target language only supports offline translation of 
languages, with a duration of 60 minutes.

PHOTO TRANSLATION
Ÿ Language selection;
Ÿ Click the language button at the top of the photo translation 
homepage to enter the language selection list, and select the 
desired source language/target language option.
Ÿ Photo translation:
Ÿ Click on the screen to focus on the image or text that needs to 
be translated,
Ÿ Adjust the recognition range for selection,
Ÿ The translation result is displayed after recognition.

Join a group chat:

Ÿ After entering, share the QR code or ID number with others to 
form a group chat, or scan the code to enter the group chat.
Ÿ Scan the code or enter the device number to add a team 
member.

Ÿ Proactively create multi person chat (prerequisite: the device 
has not joined any chat).

Member management:
Ÿ Click the button in the upper right corner and select the 
member management option

Ÿ Click on the X on the right side of the member list to achieve 
member management

Ÿ Click to exit mutual translation to exit multi person translation

Ÿ Click the button in the upper right corner and select the 
language selection option

Ÿ Just choose the language you need.
Ÿ Advanced settings;

Language selection:
Ÿ Click on the language option in the upper right corner,

WIRELESS NETWORK ENVIRONMENT

Ÿ Select the wireless network you want to connect to and enter 
your password to connect.

Ÿ After the device is powered on, connect to the wireless 
network 
Ÿ Configure the wireless network through the menu "Settings" - 
"WIFI". Turn on the wireless network.

Quick operate Guide：
First of all thank you for using our products!
Ÿ This device supports WIFI, please choose the WIFI according 

to the current actual use environment.

DEVICE CHARGING
Ÿ In a state of low power, some functions of the device may not 
be available. The device automatically shuts down when the 
battery level is lower than 3.4V.
Ÿ At this time, you need to charge the device to continue to use.
Ÿ When charging the device while it is turned on, the battery 
icon in the upper right corner of the screen has a "lightning" 
symbol.

DEVICE POWER ON AND OFF
Ÿ Power on: Long press the power button on the left side of the 
device until the screen displays the power on screen. Device 
initialization takes some time, please be patient.
Ÿ Shutdown: Long press the power button on the left side of the 
device to bring up a dialog box. Click on the shutdown option to 
turn off the device.

TURN ON AND OFF THE SCREEN
Ÿ Manually turn off or on the screen: 

Ÿ When the screen is off, press the power button on the left to 
light up the screen
Ÿ Automatically close the screen: 
Ÿ When there is no operation on the device within the sleep time 
set by the system, the device will automatically turn off the 
screen display.

Ÿ Press the power button on the left side to turn off the screen. 

Ÿ Short press the power button to light up the screen.

HOME SCREEN
Ÿ The main screen of the device is the main function entrance, 
with a total of 18 operation options: voice translation, offline 
translation, photo translation, simultaneous interpretation, 
quick chat translation, remote translation, input translation, 
intelligent recording, reading, bookmarking, CHATGPT, AI 
assistant, exchange rate conversion, unit conversion, offline 
package management, calculator, stopwatch, and settings.
Ÿ Click to enter the corresponding function

VOICE TRANSLATION

Ÿ Click the language button at the top of the translation 
homepage to enter the language selection list.
Ÿ Click on the desired source language/target language option

Ÿ Currently supports real-time translation between languages 
in 138 countries (regions) (subject to change with version 
updates).

Ÿ Click on the keyboard to download and install the required 
voice commands;

Ÿ Built in Google Input Method;

Ÿ Click on the blank area to input text, and the desired 
translation will appear synchronously.

INPUT TRANSLATION

SETTINGS

Ÿ Bluetooth: Configure and connect Bluetooth devices.
Ÿ Display: After entering, you can set the sleep time and choose 
four modes: 30s, 1 minute, 3 minutes, and never turn off the 
screen.
Ÿ Date and Time: There are two ways to set the time: automatic 
and manual.
Ÿ Clear data: Restore the device to its original state (delete 
user data on the device, irreversible operation).
Ÿ Regarding devices: View information such as the name, 
version number, copyright, etc. of the currently used device.

Ÿ System Language: Enter the language interface for selecting 
the device to use

Ÿ WIFI settings: Configure the WIFI network of the device.
Ÿ Broadcast mode: Automatic broadcast and manual broadcast 
modes can be selected. When the player switches to the plug-in 
mode, the translation result needs to be manually clicked to 
speak.

User Manual

Return Button

volume +/-

Adjust the volume up and down+/-

correspond to the left & right translation 
languages of the display interface

short press to lock the screen\wake up the 
screen

Connecting Type-c cable\charging

Short press to return to the previous operation

 A key and B key：

 Return key：

power button：

Type-c port：
volume +/-：

When there is a new vers ion upgrade, the user wi l l 
au tomat ica l ly detec t the new vers ion when swi tch ing 
languages/restarting or after 24 hours, supporting various 
network environment upgrades.

https://manuals.plus/m/c49f1c9b691e559693c3302fb8b54b084d14a316239c00dae191e7963f6ef801


 

FCC Caution： 

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 

following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) 

this device must accept any interference received, including interference that may 

cause undesired operation. 

 

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 

compliance could void the user's authority to operate the equipment. 

 

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class 

B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 

provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. 

This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not 

installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference 

to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 

occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to 

radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off 

and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the 

following measures: 

-Reorient or relocate the receiving antenna. 

-Increase the separation between the equipment and receiver. 

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the 

receiver is connected. 

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 

 

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device 

can be used in portable exposure condition without restriction.  
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